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Abstract (en)
[origin: US4504524A] A process for remotely fixing toxic dust, such as plutonium oxide, on the surfaces of a sealed cavity defining an airlock
between two enclosures containing toxic material which are sealingly coupled to each other, so as to avoid contamination of the atmosphere upon
uncoupling of the enclosures. The cavity is filled through an inlet zone with a solution of silicone grease in a solvent, such as freon, which is capable
of wetting the surfaces of the cavity. The solvent is vaporized and evacuated from the cavity such that the silicone grease is deposited on the
surfaces of the cavity to fix the toxic dust thereto.

Abstract (fr)
L'invention concerne un procédé pour revétir a distance les surfaces (S1, S2) d'une cavité (C) a I'aide d'un produit pouvant adhérer sur ces
surfaces et |'application de ce procédé a la fixation de poussiéres toxiques sur les surfaces d'une cavité définie entre les bouchons (18, 30) de deux
enceintes (10, 12) avant le désacouplement de celles-ci. On dissout le produit dans un solvant, on remplit la cavité (C) de la solution obtenue et
on vaporise le solvant soit en créant une dépression dans la cavité, soit en y faisant circuler de I'air. De préférence, on utilise une graisse silicone
dissoute dans du fréon. Application aux manutentions de produits radioactifs a haut povoir contaminant.
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